
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 25. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 856

Vil ministeren redegøre for, hvorfor selskabet bag byggeriet af Storebælts-

broen i sin tid ikke var opmærksom på forureningsproblemer hos underleve-

randøren, men kun kvaliteten af stålet? Ministeren bedes i den forbindelse op-

lyse, i hvilken grad lovgivningen, kontrakter, klausuler m.v. på det tidspunkt in-

deholdt krav om fokus på forureningsproblemer hos leverandører eller under-

leverandører, og hvordan man i sin tid sikrede efterlevelse af kravene.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. oktober 2018.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Honge@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
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